
Zápis z 1. schůze Rady ÚFE v r. 2009

Datum: 15.1.2009

Přítomní členové rady: Ing. Jiří Homola, CSc., Prof. Ing. Jiří Čtyroký, DrSc., RNDr. Jan Lorinčík, 

CSc., Doc. RNDr. Vladimír Baumruk, DrSc., Prof. Dr. Ing. Pavel Fiala, CSc.

Omluveni: RNDr. Vladimír Kuzmiak, CSc., Prof. Ing. Petr Moos, CSc.

Hosté: Ing. Vlastimil Matějec, CSc., ředitel ÚFE

Program: Slyšení kandidátů na pozice vedoucích Oddělení signálů a Oddělení času a frekvence

Výsledky jednání:

1. Rada vyslechla prezentace kandidátů na pozici vedoucího Oddělení signálů, Ing. Martina 

Vondry, Ph.D. a Ing. Petra Horáka, Ph.D. Rada ocenila obě prezentace jako kvalitní. Rada 

se shodla na tom, že Ing. Petr Horák výstižněji pojmenoval problémy v činnosti Oddělení 

signálů a možnosti jejich řešení a že představuje vhodného kandidáta na místo vedoucího 

tohoto oddělení. Rada dále konstatovala, že nový vedoucí oddělení bude muset a) nalézt pro 

řešenou problematiku směr, ve kterém by ÚFE mohl dlouhodobě excelovat a b) zvýšit 

publikační aktivitu v kvalitních “impaktovaných” časopisech.

2. Rada vyslechla prezentaci kandidáta na pozici vedoucího Oddělení času a frekvence, 

Alexandra Kuny. Rada označila Ing. Kunu za perspektivního kandidáta na místo vedoucího 

Oddělení času a frekvence a jeho koncepci dalšího rozvoje problematiky považuje za 

adekvátní.

V Praze dne 15.1.2009 zapsal Pavel Honzátko (tajemník Rady)

____________________________

Ing. Jiří Homola, CSc.

 předseda Rady ÚFE


